

**NORTH ATLANTIC MILITARY COMMITTEE
COMITE MILITAIRE DE L'ATLANTIQUE NORD**



**PUBLIC INFORMATION ADVISER/
CONSEILLER EN INFORMATION PUBLIQUE
INTERNATIONAL MILITARY STAFF/
ETAT- MAJOR MILITAIRE INTERNATIONAL**



NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles
Tel.: 728 54 22/23 Telefax/Télécopieurs: 726 67 58

Press 006.94

PRESS RELEASE

COMMUNIQUE DE PRESSE

CHAIRMAN MILITARY COMMITTEE TO VISIT RUSSIAN FEDERATION

1 September 1994

The Chairman of NATO's Military Committee, Field Marshal Sir Richard Vincent, will visit the Russian Federation from 4-6 September 1994.

He will arrive in Moscow on 4 September 1994 and during the course of his visit he will have talks with Minister of Defence, General Grachev and Chief of the General Staff, General Kolesnikov. He will also meet with Foreign Minister, Mr. Kozyrev and other senior officials.

The Field Marshal is expected to have a working meeting with NATO Ambassadors in Moscow and will visit a Russian military formation before leaving Russia on 6 September 1994.

**VISITE DU PRESIDENT DU COMITE MILITAIRE
DANS LA FEDERATION DE RUSSIE**

1^{er} septembre 1994

Le président du Comité militaire, le Field Marshal Sir Richard Vincent, se rendra en visite dans la Fédération de Russie du 4 au 6 septembre 1994.

Il arrivera à Moscou le 4 septembre 1994 et s'entretiendra au cours de sa visite avec le ministre de la défense, le général Gratchev, et le chef de l'état-major général, le général Kolesnikov. Il rencontrera également le ministre des affaires étrangères, M. Kozyrev et d'autres personnalités de haut rang.

Il est prévu que le Field Marshal assiste à une réunion de travail avec les ambassadeurs de l'OTAN à Moscou et il rendra visite à une formation militaire russe avant de quitter la Russie le 6 septembre 1994.